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Geachte heer, mevrouw. 

In de commissie vergadering van oktober 2014 heeft u verzocht om op de 
hoogte te worden gehouden over de herhuisvesting van GR-ID, het 
voormalige Grafisch Museum. Vorige week heeft het museum een 
persbericht hierover naar buiten gebracht. Bij deze informeren wij u graag 
over de ontwikkelingen van de afgelopen maanden. 

De toekomst van het museum staat onder druk omdat vanaf 2016 
vermoedelijk de provinciale subsidie van 17.000 euro zal wegvallen. In het 
kader van de cultuumota 2013-2016 ontvangt het museum jaarlijks 35.000 
euro ten behoeve van de instandhouding van het museum en beheer van het 
erfgoed. Het blijft echter erg moeilijk om voldoende bezoekers te trekken en 
de formatie is beperkt tot een deeltijddirecteur. Het afgelopen jaar heeft het 
museum slechts circa 4000 bezoekers getrokken. In 2011 waren circa 7000 
bezoekers gangbaar waama de cijfers jaarlijks zijn gedaald. In reactie hierop 
heeft het museum november vorig jaar een nieuw beleidsplan en plannen 
voor een verhuizing naar het centrum met ons besproken. We hebben zowel 
over de inhoudelijke als over de huisvestingsconsequenties van het plan de 
afgelopen maanden contact met het museum gehad. 

Het bestuur verwacht dat op de locatie een verdubbeling van de exploitatie 
mogelijk is. Dit moet grotendeels gerealiseerd worden door verhoging van 
inkomsten uit bezoekers en andere activiteiten. Ook fondsen zouden meer 
moeten bijdragen aan de projecten. De kosten stijgen ook fors in het nieuwe 
pand. De huisvestingslasten stijgen van circa 20.000 euro naar circa 60.000 
euro per jaar. Er moet extra formatie worden aangesteld en de kosten voor 
activiteiten stijgen ook. Als de beoogde stijging van de bezoekersaantallen 
niet gerealiseerd wordt zullen de exploitatietekorten snel en fors oplopen. Wij 
hebben bij het bestuur aangegeven dat wij ons zorgen maken over de 
realisatie van de ambities mede vanwege het ontbreken van 
haalbaarheidsonderzoeken naar bijvoorbeeld de te verwachten 
bezoekersaantallen. 



De verantwoordelijkheid voor de nieuwe koers ligt echter bij het 
museumbestuur. Ook hebben wij het GR-ID geadviseerd om een heldere visie 
te ontwikkelen over hun meerwaarde voor de stad. Bezoekerscijfers zijn niet 
alleen afhankelijk van een locatie maar ook van een interessante 
programmering. Nu het GR-ID zich met haar nieuwe koers meer gaat richten 
op de beeldende kunst en educatie zal voor de nieuwe cultuumota helder 
moeten worden hoe het GR-ID zich verhoudt tot instellingen die al actief zijn 
op deze gebieden. Om in aanmerking te komen voor subsidie zullen 
instellingen hun toegevoegde waarde voor het culturele aanbod in Groningen 
moeten aantonen. Wij volgen de ontwikkelingen constructief kritisch en 
hebben benadrukt dat in de nieuwe cultuumota een nadere afweging over de 
subsidiering voor de periode 2017-2020 plaats zal vinden. 

Het huidige pand is inmiddels verkocht en heeft circa 500.000 euro 
opgebracht. Hiervan wordt 100.000 euro geinvesteerd in de inrichting van het 
nieuwe pand. Uit particuliere fondsen krijgt het museum 460.000 euro voor 
de verhuizing en herinrichting. De overige 400.000 euro wordt belegd en de 
opbrengst hiervan wordt ingezet om de hogere lasten op te vangen. We 
hebben afspraken gemaakt met het GR-ID over de nieuwe bestemming van 
het oude pand. De nieuwe eigenaar mag het gaan gebruiken voor zakelijke 
dienstverlening en wonen mits het plan voldoende kwaliteit heeft. De 
cultuurhistorische waarden van het rijksmonument moeten gerespecteerd 
worden en eventuele woningen richten zich op ruimere appartementen. De 
verhuizing en verbouwing worden mede gefinancierd door een aantal fondsen 
zoals het Kammingafonds. Wij dragen hier niet aan bij aangezien wij niet 
verantwoordelijk zijn voor de huisvesting van het museum. 

Het museum zal in mei de huidige locatie verlaten en in oktober heropenen in 
Sint Jansstraat. Wij hebben het bestuur gevraagd om de financiele 
consequenties van de tijdelijke sluiting inzichtelijk te maken. De komende 
tijd zullen wij dit blijven monitoren. Wij vertrouwen erop u bij deze 
voldoende te hebben geinformeerd en wij houden u op de hoogte van de 
ontwikkelingen. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wetbouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris, 
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